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Resumé över behandlade ärenden under styrelsemöte 2016-09-10 

 
Normal agenda på detta möte. Fyra styrelsemedlemmar var frånvarande, Styrelsen var 
beslutsmässig. 
 
Rapport från ordföranden: 
25 fastigheter är inte korrekt registrerade i GA 1 i Lantmäteriverkets register. De enskilda 
fastighetsägarna måste godkänna registreringen. Information och möte n ska genomföras. 
IP Only har marknadsfört sig för utbyggnad av fiber om området. Styrelsen har blivit 
uppvaktade för markupplåtelse. Norrtälje Energi har inte hört av sig om alternativ förslag till 
fiberutbyggnad. VA-utbyggnaden i kommunens regi är försenad och dess kanalisation av 
fiber kan inte inväntas i IP Onlys alternativ. Samordning erfordras så att framtida grävningar 
inte försvåras (IP Only/VA utbyggnad) 
 
Kassören: 
Ekonomiredovisning har skickats ut till styrelsen. 
 
Grönområden: 
Dikning Tillsmaren. Ett a conto på 200 000 kr har betalats ut till regleringsföretaget 
  
Vägar: 
Väg guppen har fungerat väl under säsongen. Det nya på Västanviksvägen kan lämpligen 
flyttas bort något från avtagsvägen mot klubbhuset 
. 
Vatten och avlopp: 
Vattentillrinningen i södra vattenverket har under sommaren varit mycket dålig och det har 
varit problem med att upprätthålla levernerna.. 
 
Hamnar: 
Vassröjning har inte gått att samordna med vassröjningen i Tillsmaren. 
 
Centrum: 
Poolen är stängd. Värmepumpen har fungerat väl och ombyggnaden av poolen har varit 
lyckad. 


